
Den Classenske Legatskole  24. november 2023 

Vester Voldgade 98 

1552 København V 

 

 

 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Referat skolebestyrelsesmøde 
mandag den 9. oktober 2023 kl. 17.00-19.00 

 

 

Til stede, afbud markeret med rødt: 

 

Forældrerepræsentanter: 

Henrik Randløv Jørgensen, Trine Stig Mikkelsen, Marlene Borst Hansen, Trine Ring Olesen, 

Suppleant: Pernille Ødegaard Skovsted 

Elevrepræsentanter: 

Louis og Emma 

Medarbejderrepræsentanter: 

Mikkel Ambrosius og Marianne Bidstrup Østergaard 

Ledelsen: 

Line Justesen, referent og Lars Rye Vadmand 

 

Der serveres en let ret… 

  
Nr.__ Punkt____________________________________________________________________________                _ 

1 Meddelelser fra: 

- eleverne  

Der har været afholdt et enkelt elevrådsmøde. Louis, Emma og to fra 5. klasse har 

været med til det fælles elevrådsmøde i Kbh. Det handlede om søvn og 

skærmbrug. 

Er det muligt at arbejde med søvn og mødetider? Vi kan i hvert tilfælde diskutere 

det. 

Der er en pige fra 6. klasse, der stille op til Ungdomsrådet. 

 

 - ledelsen  

Lars orienterede om skoleledelsesuddannelsen som hele ledelsen deltager i. Det 

gør, at ledelsen kommer tættere på undervisningen. 

Elisabeth, lærer i 4. klasse, har med Lars og Københavns Museum fået lavet en 

samarbejdsaftale som betyder, at vi får tilbudt nogle særlige forløb og 

afprøvninger, eksempelvis undervisning om DNA og knogler for udskolingen. 

Forløb med AMK og det faste personale på skolen er i gang. Det skal resultere i en 

ny APV. 

Skolepatruljen er kommet godt i gang. Der er en borger, der har anmeldt 

trafiklyset, da det lever sit eget liv. 
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Der er kommet advarselstavler i cykelstien, så folk bliver gjort opmærksomme på 

at der ligger en skole.  

Der er langtidsfravær i 0.u på en medarbejder. Der kommer en medarbejder over 

og tager sig af det fagfaglige. 

 

 - bestyrelsen 

 Henrik har været med i de to 0. klasser og det har forældrene været glade for. 

  

 
Nr.__ Punkt____________________________________________________________________________                _ 
2 Suppleringsvalg til skolebestyrelsen 
 To forældre stiller op til bestyrelsen: 

Sine Valbjørn Schlüter (barn i 0.U) er også medlem for forældrerådet i KKFO´en 
og Mathias Vogdrup-Schmidt (Barn i 0.V.) 
Suppleant Pernille Ødegaard Skovsted træder ind i bestyrelsen. 

 Valget går op med ovenstående kandidater.  
 Det vil give mening, hvis de nye kandidater er med for en periode på tre år. 
  
 Kort præsentationsrunde af bestyrelsesmedlemmerne. 
 
Nr. Punkt______________________________________________________________________________________ 
3 Økonomi, 3. prognose, bilag  
 Lars fremlægger prognosen. Det ser ud til vi kommer ud med et overskud på 

250.000,- kr.  
 Elevtallet er lidt for lavt i forhold til at vi gerne vil have 500 elever. PT har vi 486 

elever.  
 Alle fagkonti er lukket per 1. oktober. Derefter spørges der til hvilke store inve-

steringer, der skal prioriteres. 
Der kommer nyt budget per 1. januar. Der er igen en besparelse i budgettet. 
Hvordan forholder det sig med de penge, der er lovet til elevrådet? 20.000 -kr. 

 

Nr. Punkt 

4 Trygge fællesskaber, fælles forældrearrangement på Christianshavns Skole den 

2.11. (15 min) 

 Link: Imran Rashid foredrag | Foredragsholder om digitalisering (athenas.dk) 

 Vi har 100 pladser til forældrene fra vores skole.  

 

Nr. Punkt 

5 Skoleindskrivning, orientering. Åbent hus den 25.10. (10 min) 

Lars orienterede om elevtal i distriktet og viste en oversigt over, hvilke institutio-

ner børnene kommer fra i år og fra sidste år. 

Der er brug for en særlig indsats for at få flere børn fra eget distrikt til at starte i 

0. klasse.  

Det vil ledelsen gerne have på som punkt til et kommende møde (26.2.?) 

https://www.athenas.dk/imran-rashid-foredrag-digitalisering-arbejdsliv-familieliv-samfund.htm?utm_source=google&utm_medium=cpc&utm_term=imran%20rashid&gclid=EAIaIQobChMI54rMlsrXgQMVYVuRBR0B5QeYEAAYASAAEgJYrvD_BwE
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I vores grunddistrikt er der mange elever, der søger andet end vores skole. Det 

primære valg er at søge privatskole. Lars har lavet nogle diagrammer over, hvilke 

børnehaver eleverne kommer fra. Der er børn, der ikke går i børnehave. De kom-

mer sjældent i folkeskolen. Udgangspunktet var 86 børn. Vi fik 44 på vores skole 

fra vores distrikt. 

Lars har ringet rundt til nogle børnehaver for at høre om, hvordan vi kan give 

dem besked om, at vi er en folkeskole i nærheden. Nogle er klar på mere dialog, 

og andre er ikke en del af det samarbejde, som skolen har med institutioner i om-

rådet. 

Der er en pointe i at invitere alle nye forældre til forældremøde hurtigt efter sko-

leindskrivningen er faldet på plads. 

Vi skal se på, hvordan vores hjemmeside er sat op. Hvordan kan vi være tydeli-

gere på, hvad vi arbejder med.  

Lars gennemgik diagrammerne. 

Der er infoaften d. 25. oktober med foreløbig tre informationsstationer for kom-

mende forældre: ledelse og skolebestyrelse, KKFO, børnehaveklassen. 

  

Nr. Punkt 

6 Trygge fællesskaber: Mobilpolitik (10 min) 

Brugen af smart watches. 

Lærerne spørges på Pædagogisk Rådsmøde den 25.10. om erfaringer med smart 

watches. På baggrund heraf ser bestyrelsen på, om mobilpolitikken skal revide-

res eller, om der skal tages andre foranstaltninger.  

 

Nr. Punkt 

7 Eventuelt (5 min) 

 

 

Kommende møder: 

2.11.: Oplæg på Christianshavn Skole 18.00-cirka 20.00. 

8.11.: Ferieplan 24/25, Digital dannelse (fra oplæg den 2.11.), herunder Skolens grundlov i 

forhold til kommunikation i skoletiden. 

16.11. Dialogmøde med Børne og Ungdomsudvalget 16.45-19.00 

18.1.: KKFO og forældreråd 

26.2.: Budget 2024, Indsats omkring skoleindskrivning-mål: flere børn fra distriktet til DCL. 

3.4.: Ressourcecenter  

7.5.: NY DATO TILGÅR! Årsberetning og møde med kontaktforældre 

20.6.: Afsluttende møde. 

Herudover Skoleudviklingssamtale i perioden januar-maj 2024 


